
Suomen yhtenäiskouluverkosto ry:n hallituksen kokouksen esityslista 

 

Aika ja paikka:  

 

08.12.2009 klo 10, Heinola Niemelän yhtenäiskoulu Puistokatu 1 ja Hämeenlinnan 

kaupunginhallituksen kokoustila, Raatihuoneenkatu 9.  

 

Läsnäolijat:  Kimmo Tanttu (pj.), Anna Heiskari, Raija Perttunen, Esko Poikela, 

Seppo Siitonen, Martti Rauhala ja Arto Nykänen (asiantuntija) 

 

1. Kokouksen avaus ja sihteerin valinta 

Puheenjohtaja Kimmo Tanttu avasi kokouksen klo 10.20. Sihteeriksi valittiin Anna 

Heiskari. 

 

 

2. Työjärjestyksen hyväksyminen 

Työjärjestys hyväksyttiin.  

  

 

 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin.  

 

 

4. Yhdistyksen talous 

- Puheenjohtaja totesi yhdistyksen tämänhetkisen taloudellisen tilanteen: tilillä on 

3719,89 €, 02.12.2009. 

5. Jäsenet 

- Jäsenmäärä 28.8.2009 on 127–187 laskentatavasta riippuen.  

6. Koulutus  

6.1. Oulun seminaari KOulu inspiroi 2009 11.–12.9.2009 

* Käytiin palautekeskustelu seminaarista. Todettiin palaute hyväksi ja rakentavaksi. 

Liitteenä arviointi. 

 

6.2. Heinolan seminaari 3.-4.9.9.2010 Syve jyrää Heinolassa - liikuttava 

yhtenäiskoulu 

• Martti Rauhala esitteli tämän hetkiset suunnitelmat 

6.3. Kaarinan seminaari 2011” schools in schools out” 

• Perusrakenne päiville on koossa 

• Perjantaina eri yhtenäiskouluilla eri teemat, suoraan kouluille, illalla yhdessä, 

avaus videoyhteydellä, (3 koulua: 0-2, 3-9 ja erityistuki) 

• Perjantain vastaanotto Piispanlähteen yhtenäiskoulu ja jatkot Turussa Koulu-

ravintolassa. 

• Lauantaipäivä Kotimäen koululla, näyttelytilat sinne 

• Teemoja: mm. Oppilaan erilaiset tukimuodot,  

• Lauantain teema: yhtenäiskoulu rokkaa. 

• Majoitukset Turkuun 

 

 

 



6.4. Hämeenlinnan seminaari 2012 

• Syven hallitus osallistui Hämeenlinnan palvelujohtajan kutsumana 8.12. 2009   

seminaarin suunnittelupalaveriin klo 14-16.  Hallituksen jäsenistä paikalla 

olivat Kimmo Tanttu, Raija Perttunen, Seppo Siitonen, Martti Rauhala ja Anna 

Heiskari. 

• Esityslistalla olivat seuraavat asiat: 

 

- Syve-päivien 2012 omistajuus 

- taloudellinen vastuu 

- osavastuiden rajapinnat 

- muut mahdolliset asiat 

 

• Kokouksesta laadittiin erillinen muistio (liite) 

• Hämeenlinnan seminaari tulee olemaan ensimmäinen ja samalla 10-

vuotisjuhlaseminaari. 

• 5 suunnittelukokousta pidetty, jossa mukana ollut yrityksiä mukana 

• käsikirjoitus käynnistyy itk-konferenssissa 2010 

• Rovaniemi, Mikkeli, Oulu ja Helsinki yhteyspaikkakuntia 

• Virtuaalinen osuus käynnistyy Hämeenlinnassa, josta materiaali välitetään 

virtuaalisesti yhteyspaikkakunnille 

• Seminaarin toteutusjärjestys: Käsikirjoitus, tutkimus, toteutus, raportti 

• Koulun yhteys ympäröivään yhteiskuntaan - ympäristö kasvattaa 

• Järjestelmää kokeillaan Hämeenlinnassa yhtenäiskoulujen kesken 

• Ensimmäinen work-shop Heinolassa, seuraava Hämeenlinnan ITK-päivillä, 

kolmas Kaarinan seminaarissa 

• Hallitus päätti, että seuraavassa kokouksessa päätetään, mikä on Syven osuus 

seminaarin järjestämisessä ja käsikirjoituksen laatimisessa. Syven toiminta 

perustuu pitkälti seminaarien tuottoihin, joten rahoitus ja kustannusvastuu 

pitää selvittää tarkasti. 

• Arto Nykänen toivoo, että Syven hallitus tukee seminaarin rakennetta. Syven 

hallituksen pitää saada rahoitus selville ennen tukemista. 

 

 

 6.5. Hallitus mietti 2013 seminaaripaikkakuntaa 

• Ehdotettiin Kajaania (2013) ja Jyväskylää (2014) 

 

7. OPH: yhteispalaveri tulevasta tuntijaosta 19.10.2009 

• Anna Heiskari kertoi terveiset palaverista. 

8.  Esitys Opetusministerille selvityksen tekemisestä, kuinka yhtenäiskoulujen 

kasvava määrä on otettu huomioon opettajankoulutuksessa 

• Pj Kimmo Tanttu valmistelee esityksen seuraavaan hallituksen kokoukseen. 

  

9. Vuosikokouksen 30.1.2010 Tammen tiloissa valmistelut: toimintakertomus, 

toimintasuunnitelma, jäsenmaksu, hallituksen jäsenet, jne. 

 

 

 

 

10.  Seuraava jäsentiedote 



• tietoja Heinolan seminaarista 

• maininta opetusministerille laadittavasta, opettajankoulutusta koskevasta 

selvityksestä 

11. Hallituksen seuraavat kokoontumiset  

• 29.-31.1.2010 Helsinki Educa-messut ja OAJ:n risteily, jonka aikana käydään 

neuvottelu Olli Luukkaisen kanssa.  

• mahdollisesti rehtoreiden kesäpäivillä Haikossa 10.-11.6.2010. 

12. Muut asiat 

• Anna Heiskari kertoi Helsingin yhtenäiskouluille suunnitellusta 

kehittämishankkeesta. 

13. Kokouksen päättäminen 

 

 

 

 Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

 

 

  Kimmo Tanttu, puheenjohtaja Anna Heiskari, sihteeri  

 

 
 

 

 

 


